

To: Honorary Secretary
Craigengower Cricket Club
Happy Valley
Hong Kong

Nomination for Special Voting Member

I wish to nominate the following Member for election to become a Special Voting Member of the Club:

I Particulars of Nominee:

Full Name: _____(English) _____(Chinese)

Membership No.: _____ Date of Joining the Club: _____

II Information on Eligibility of Nominee: [Use additional sheet if required]

I certify that the information on the eligibility of the nominee is accurate and true.

Full Name of Nominating Member: _____

Membership No.: _____ Signature: _____

III Declaration by Seconding Members

We, the undersigned, are well acquainted with _____ and believe
(name of nominee)
him / her to be eligible in every respect to be elected as a Special Voting Member of the Club.

	Full Name	Account No.	Signature	Date
1				
2				
3				
4				
5				

I, _____ accept the nomination for election as a
(name of nominee)
Special Voting Member at the forthcoming 2021 Annual General Meeting of the Craigenpower
Cricket Club.

Full Name of Nominee

Signature of Nominee

This nomination form should be returned to the Club not later than 31 January 2021 at 5:00 pm.

致：香港跑馬地
紀利華木球會
義務秘書

提名特別遴選會員

本人擬提名以下會員參選為本會的特別遴選會員：

【甲】 獲提名人資料：

全名：_____ (英文) _____ (中文)

會員號碼：_____ 入會日期：_____

【乙】 獲提名人資格的資料：[如有所需，可另紙書寫]

本人証實有關獲提名人資格的資料正確而且真實。

提名會員全名：_____

會員號碼：_____ 簽署：_____

【丙】 和議會員的聲明

下署人等與_____相熟，並且相信他 / 她在每
[獲提名人姓名]
一方都符合資格參選為本會的特別遴選會員。

	全名	會員號碼	簽署	日期
1				
2				
3				
4				
5				

本人_____接受提名在2021年度舉行的周年會員
[被提名人姓名]
大會上競選特別遴選會員。

獲提名人全名

獲提名人簽署

本提名表格須於2021年1月31日下午五時前交回紀利華木球會。